

**Parochie H.Sacrament – Berchem – Dekenij Antwerpen**  
**Verslag van de parochieraad van 19 juni 2008.**

---

**Aanwezigen:** Lieve Bastiaens, Jan Cox, Paul De Bois, Rik De Vleeschauwer (verslag), Paul D'Hondt, Francine Geens, Rita Gubbi, Martin Hikspoors, Jean-Marie-Houben, Mia Kuyken, Roger Laermans, Marijke Mannaerts, André Paessens, Chris Pilate, Gerda Renap, Ivo Sauviller, Lieve Tireliren, Peter Van Beek, Geert Van Beurden, Doris Van der Aa, Rita Van Gansen, Thea Peeters-Van Gelder, Renilde Van Zand, Zr.Hedwig, Peter Verstuyft, Gerd Verstuyft, Zr. Vic Brems, Lieven Van den Eede, Zr. Goretti, Zr. Willibrorda.

**Verontschuldigd:** Denise Bernaerts, Herman Dister, Bob Laenen, Frieda Van Beurden-Franken, Maria Vlemmix, Kris Van Beurden, Annelies Van Beurden.

Verwelkoming door Peter Verstuyft en bezinning door Paul De Bois.

---

### **Schema/Vragen en Antwoorden**

**K+L redactie:** JM Houben deelt mee dat Francine Geens vanaf 1 augustus de redactie effectief zal overnemen. Er wordt ook een kleine redactieraad samengesteld: Rita Gubbi wil meewerken ivm intenties en nieuws vanuit het secretariaat, ook Rik De Vleeschauwer is kandidaat.

**Werkgroep communicatie:** Gerd Verstuyft en Lieven Van den Eede nemen contact op met een gelijkaardige groep van Sint-Theresia.

**Werkgroep Liturgie:** Paul De Bois en JM Houben zullen hieromtrent een vergadering beleggen. Na de vergadering werd 22 juli vastgelegd.

**Herschikking van de kerkruimte:** het PT oordeelt dat dit op dit ogenblik geen prioriteit is. Dit onderwerp wordt uitgesteld zonder datum.

#### **Neerhoffeesten en HHF.**

We zetten alles in op de HHF als parochiefeest. Er worden geen Neerhoffeesten gepland.

#### **Financieel comité.**

Paul De Bois zoekt een nieuwe afspraak. Wordt zo snel mogelijk geregeld.

#### **Gesprek met OKRA en KSJ** ivm met toekomst van de Bolhoed.

Met KSJ is er een gesprek geweest ivm het afsluiten van de nutsvoorzieningen tegen eind juni. Met OKRA is er geen gesprek geweest, omdat zij toch op de hoogte zijn van de situatie via de OPR.

Renilde deelt mee dat OKRA wel kosten betaalt en dat de onzekerheid bij de leden zeer groot is. (zie verder)

Het regelen van de **klokken** is gebeurd. Nu staat er wel een wijzer achter. Wie is kandidaat om met een stok in de klokkentoren te klimmen?

#### **Groene Boekje**

Paul D'Hondt heeft hieromtrent al initiatieven genomen. Op donderdag 21/08 (PC) komt de ploeg een laatste keer samen om alle data op elkaar af te stemmen. Daarom verwacht Paul

tegen 15/08 reeds alle gekende data van de bewegingen en werkgroepen. Zo kan een ontwerpversie opgesteld worden. Op die avond kan ook het PC geboekt worden bij Roger Laermans.

### **Schaal/collectes.**

Het PT nam volgende beslissing. Bij de 'verplichte' collectes ( Missiezondag, Welzijnszorg, Broederlijk Delen 2x) zal er naast de gewone schaal met een tweede mand rondgegaan worden met duidelijke verwijzing naar het speciale doel. Dit gaat voor de eerste keer in op Missiezondag in oktober.

Bij andere speciale collectes volgen we het huidige systeem: van het totale opgehaalde bedrag gaat € 140.00 naar de kerkraad, de parochie ontvangt niets en de rest gaat naar het speciale doel.

Reactie van de KR: de afspraak was met slechts één mand (schaal) rond te gaan. Paul De Bois verantwoordt deze beslissing op basis van de spelregels opgesteld door het bisdom Antwerpen en vanuit de betrokkenheid van onze locale parochie op de wereldkerk. Verder gesprek tussen PT en KR blijft mogelijk

### **1 mis tijdens de week.**

De pastoor beslist om dit niet te doen en hij verantwoordt zijn keuze. In de nabijheid (Vosstraat en Verrezen Heer) zijn er voldoende kansen tot het volgen van een eucharistieviering.

Een mis voor **Mattias Hoefnagels**: op 22 en 29 juni. Matthias zou 76 jaar geworden zijn.

Het schema wordt aangepast en aangevuld.

### **Het PT aan het woord**

Het PT heeft geen andere punten dan diegene die hiervoor werden besproken.

De voorzitter van de OPR (Peter Verstuyft) zal telkens uitgenodigd worden op het PT, dat voorafgaat aan de OPR. Een voorstel van data (zie verder) wordt door het PT gegeven om dit af te stemmen op de vergaderdata van het PT.

### **Secretariaat-permanentie**

Iedereen (zowel de parochie als de school als de abdij) zit met ongeduld te wachten tot er een definitieve beslissing kan genomen worden aan WIE de pastorie verkocht zal worden: Hinkelpad of privé.

Het PT besluit dat in elk geval de pastorie niet meer bruikbaar is als secretariaat voor de parochie o.a. gezien de zeer hoge kosten (nu en in de toekomst) en beslist dat het parochiesecretariaat zal verhuizen naar de bijgebouwen van de kerk. De pastorie wordt op dat ogenblik terug gegeven aan de abdij van Averbode.

Belangrijk: het Cenakel behoudt zijn functie als kapel.

Met minimale kosten kunnen deze twee ruimtes heringericht worden.

Grotere vergaderingen kunnen gebeuren in de bovenzaal. Uiteraard kan dit ook in het PC, zoals nu. In september zou dit moeten gerealiseerd zijn.

**Oproep; er wordt gezocht naar een vrijwilliger die dit project technisch kan coördineren.**

Hij/zij maakt zich bekend bij het PT.

Aan de ploeg “permanentie” wordt gevraagd nu een inventaris op te stellen van die dingen die uit de pastorie moeten verhuizen naar het nieuwe lokaal. Gerda Renap wordt hierbij betrokken voor het huidige lokaal dat dienst doet als sacristie.

Idee: bij deze gelegenheid het voorplein en de inkomhal van het Cenakel iets of wat opfrissen, aandacht voor een of ander berichtenbord, met een beter gebruik van deze ruimtes.

Aan de HHF wordt voorgesteld om de parochiefeesten dit jaar in het teken te stellen van dit project en de opbrengst van de feesten te besteden aan de renovatie van het secretariaat.

Paul De Bois zal over het verlaten van de pastorie een artikel schrijven voor K+L. Op deze wijze kunnen alle fantastische verhalen die de ronde doen stilaan wegebden.

Ivo Sauviller zal de grondplannen van de lokalen overmaken aan Rita Gubbi.

Wat betreft de Bolhoed: hoe dan ook zullen in de nabije toekomst de gebruikers van de Bolhoed zelf moeten instaan voor hun eigen nutsvoorzieningen (financieel en infrastructuur).

De financiële commissie, die op korte tijd moet samenkomen, zal nieuwe afspraken moeten maken met de gebruikers van de Bolhoed.

## **Bewegingen/Werkgroepen aan het woord**

### **85 jaar parochie op 21 september 2008**

Ivo Sauviller die deze dag coördineert deelt mee:

er werden 29 adressen aangesproken. Er kwamen 13 reacties.

Geen enkel teken van de jeugdbewegingen. De scouts (37/50) hebben die dag hun overgang.

Peter V. en Ivo S. zullen de scoutsleiding hierover aanspreken.

Sommige ‘groepen’ reageerden tot hiertoe helemaal niet.

Suggestie om toch nog maar eens te proberen.

Het Groene Boekje wordt die dag aan de kerkpoort uitgedeeld.

Lieve Tirelire zal een standje verzorgen met teksten en foto's uit haar archief.

Het nieuwe secretariaat zou kunnen bezocht worden.

Na de mis receptie in het Hinkelpad.

Op 25 juni komt de werkgroep (85 jaar) samen in het PC om 20u.

JM Houben zal de Werkgroep Liturgie samenroepen voor de misviering.

### **HHF**

Op 4-5 oktober.

Marijke Mannaerts deelt formulieren uit om vrijwilligers aan te werven.

Het materiaal van de HHF kan gestockeerd worden op de zolder van de HHF, hiervoor wordt afgesproken met Jan Cox.

Prijzen zijn steeds welkom voor de grote Kwis. Je kan die afgeven bij Wim Bresseleers (Garage Ford Diksmuidelaan).

Volgende werkvergadering op 8 september in het PC 20u

<b>Data volgende OPR (2008-2009)</b>
--------------------------------------

9 oktober, 8 januari, 26 mei en 11 juni.
--

P.S: JM (H) zal de data van het PT bezorgen aan RDV.

## **Varia**

JM Houben wil graag op vergaderingen van organisaties komen vertellen over zijn ervaringen in **Palestina/Israël**.

Er zijn al twee avonden vastgelegd: KWB op 17 september (PC), KVLV op 17 november.

### **Concerten in de kerk.**

Lieven (VdE) deelt mee dat, in het kader van een idee om de kerk ook open te stellen voor culturele activiteiten, op 22 november een eerste concert doorgaat in de kerk. Een ensemble uit Kortrijk brengt o.a. een cantate van Bach. Als er winst is kan dit gaan naar het project 'nieuw licht in de kerk' (een project van de kerkraad).

Gerd V. stelt voor om na het concert mensen de kans te geven even te blijven napraten bij een glaasje. Als dit zich in de toekomst meermaals zou voordoen, zou het misschien nuttig zijn om enige logistiek te voorzien achteraan in de kerk.

Naast concerten, kan er ook gedacht worden aan tentoonstellingen.

Paul De Bois stelt voor om bij zulke gelegenheden het tabernakel leeg te halen, zodat niemand aan deze activiteiten aanstoot zou kunnen nemen.

In de marge deelt JM mee dat er op 28 juli een orthodoxe liturgie gehouden wordt in de kerk.

### **Solidariteit met Myanmar**

De parochie stortte € 100.00 voor het project 'Solidariteit Myanmar' van het bisdom en de **Vincentiusvereniging** € 250.00.

Paul De Bois sluit de vergadering met de mededeling dat hij vanaf september één vast moment aanwezig zal zijn op de parochie. Applaus.

**Volgende OPR : donderdag 9 oktober, 20u PC**